
Nieuwjaarstoespraak op 8 januari 2014 

Hartelijk welkom aan iedereen. Fijn dat er zo’n groot aantal deelnemers zijn en het onderstreept het 

belang van het in stand houden van zo’n sociaal ontmoetingsmoment. Namens het regiobestuur 

Rotterdam/Zeeland en het algemeen bestuur van de VSI wens ik u allen en degenen die u dierbaar 

zijn een gezond en voorspoedig  2014. 

We kijken terug op een geslaagd 2013 met twee goed bezochte ledenvergadering en een geslaagde 

nieuwjaarsreceptie. Omdat er vorig jaar geen uitstap was en het een beetje “kaal” jaar was t.o.v. het 

lustrumjaar 2012 met die geweldige boottocht, meende het bestuur de najaarsvergadering extra aan 

te kleden. Niet alleen de sprekers waren van formaat, maar ook het buffet na afloop, voorafgegaan 

door een gezellig borrelhalfuurtje,  viel letterlijk en figuurlijk bij iedereen erg in de smaak. 

Het jaar begon al redelijk goed met de gedeeltelijke toekenning van de indexatieverhoging van ons 

pensioen over 2012. Weliswaar was slechts 40% toegekend van de door het pensioenfonds 

gevraagde bedrag van 170 miljoen, waardoor we 68 miljoen kregen en daardoor een compensatie 

van 0,9% ontvingen in april vorig jaar, maar het was een bedrag ineens en een verhoogd pensioen. 

Hoe verguld waren we vlak voor Kerstmis vorig jaar dat de  arbiters in hun wijsheid besloten hadden 

dat we recht hebben gekregen op indexatieverhoging over 2013. De kosten van zo’n arbitragezaak 

zijn niet mis, zoals ik las in het volledige vonnis dat het Pensioenfonds op de site heeft gezet.  De 

benodigde koopsom bedroeg al 236,3 miljoen. De kosten voor de arbitrage en de juridische bijstand 

die het Pensioenfonds heeft ingeroepen waren alles bij elkaar aanzienlijk. Het vonnis beslaat 25 

pagina’s, maar bevat veel historie en herhaling van zetten, maar u hoeft alleen maar de laatste paar 

bladzijden te lezen. Het is echt de moeite waard, ook al omdat het zinvol is regelmatig de websites 

van het pensioenfonds en de VSI te bezoeken. 

Inmiddels heeft u kunnen vernemen dat de voorgestelde kandidaten bij de verkiezingen voor de 

deelnemersraad van het pensioenfonds zijn gekozen. De VSI is goed vertegenwoordigd in het 

Pensioenfonds en dat hoort ook zo. Naast belangenbehartiging op pensioengebied houden we ook 

nauw contact met ONVZ over de ziektekosten die toch al zo uit de hand lopen (gelukkig was er een 

verlaging van de premie dit keer). Verder proberen we het nodige te doen aan "omzien naar elkaar" 

en aan ledenwerving om als VSI zo groot mogelijk te worden en te blijven. De actie om slapers te 

interesseren in het aansluiten bij de geleding van oud-werknemers van ING heeft tot dusver ruim 800 

nieuwe leden opgeleverd. Hoewel zij nog een aparte status hebben tellen ze zeker mee in de 

belangenvertegenwoordiging. Tegelijkertijd roepen we u allen op om oud-collega’s die vertrekken uit 

het bedrijf attent te maken op de VSI en actief mee te doen in de sociale sfeer. 

Het Algemeen Bestuur heeft besloten om vervolgstappen te maken in de splitsing van de VSI. Er is 

een klankbordgroep in het leven geroepen om het proces te begeleiden. Streefdatum is 1 januari 

2015. Of dat lukt en wat u daarvan gaat merken, communiceren we in de loop van dit jaar. 

Vanochtend heeft uw bestuur zich gebogen over de activiteiten van dit jaar. Normaal gesproken 

houden we een voor- en een najaarsvergadering, maar we hebben besloten dat er geen 

najaarsvergadering wordt gehouden. We maken wel een uitstapje in juli van dit jaar in Maassluis en 

we organiseren in september een bijeenkomst in Middelburg voor onze Zeeuwse leden. Graag zien 

we u terug bij de ledenvergadering op 24 april hier in Lommerrijk. Wij wensen u een gezellige 

bijeenkomst en graag tot de volgende keer! 


